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Justerande         
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Plats och tid 

 
Landvettersjön kommunhuset i Mölnlycke, kl. 15.00-17.00 

  
Ledamöter Kersti Lagergren (M), ordförande 

Tommy Brundin (M) 
Ulla-Karin Johansson (S) 
Gunilla Wathne (S) 
Tord Gustavsson  
Tom Åberg  
Lars-Göran Holmgren 
Ingeli Andreasson 
Birgitta Berntsson 
Leif Bengtsson 
Göran Fohlin 

  
Övriga närvarande Maria Kornevik Jakobsson (C), socialnämndensordförande § 8 

Anna Hildesson, verksamhetschef hälsa och bistånd §§ 8 - 9 
Carina Fransson, verksamhetschef vård och omsorg 
Oskar Anlend, nämndsekreterare 
 

  
Utses att justera Lars-Göran Holmgren 
  
Justeringens plats och tid Kommunhuset i Mölnlycke, 2024-04-09, kl. 12.00 
  
Protokollet omfattar 
 
Förvaringsplats för protokollet 

§§ 8 - 12 
 
Kommunkansliet, arkiv 
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§ 8 

Information om patientnämndens arbete 

Maria Kornevik Jakobsson, ordförande i socialnämnden och vice ordförande i norra 
patientnämnden informerar om patientnämndens arbete. 
 
Patientnämnden är en instans som klagande vårdtagare kan vända sig till i de fall där de vill klaga 
på hur de behandlats inom sjukvården eller tandvården. Nämnden kan ta upp den klagandes fall 
och kräva svar från vårdgivaren och huvudmannen. Patientnämnden kan även bistå de klagande 
med anmälan till IVO. 
 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen.  

Pensionärsrådet delges presentationen med protokollet. 
_____ 
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§ 9 

Information om socialtjänstens verksamhetsberättelse 

Carina Fransson, verksamhetschef hälsa och bistånd, och Anna Hildesson, verksamhetschef vård 
och omsorg informerar om socialtjänstens verksamhetsberättelse med fokus på de områden som 
pensionärsrådet hanterar. 

Pensionärsrådet lämnar följande synpunkter på verksamhetsberättelsen för partierna att ta med sig 
inför det kommande budgetarbetet: 

• I tider av digitalisering är det viktigt att bibehålla det sociala i mellanmänskliga relationer, 
annars riskerar hälsan att försämras på grund av för mycket digitalisering om det 
mellanmänskliga mötet försvinner. 

• Det är viktigt att mer läggs på att informera om anhörigstödjarnas verksamhet så att de som 
är anhöriga orkar med att hjälpa till och ta hand om sina anhöriga hemmavid, även det 
skulle kunna bli en kostnadsbesparing då människor som orkar och kan ta hand om sina 
anhöriga hemma är en kostnadsbesparing. 

• Det är viktigt att satsa på personalen så att de som gjort karriär i Härryda kommun inte 
lämnar för bättre erbjudanden i andra kommuner senare. 

• Viktigt att satsa på daglig verksamhet för att främja de äldres hälsa, varje investerad krona 
betalar sig tio gånger om i besparingar relaterade till de äldres hälsa och välmående. 

• Viktigt att satsa på hälsolotsens arbete för att minska social isolering. 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen och skickar synpunkterna som framkommit till partierna i 
Härryda kommuns kommunfullmäktige. 

Pensionärsrådet delges presentationen med protokollet. 
_____ 
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§ 10 

Information om brukarbegreppet 

Anna Hildesson, verksamhetschef vård och omsorg informerar om brukarbegreppet. Ordet brukare 
används inte internt i någon av Härryda kommuns verksamheter. Istället används många andra 
typer av begrepp som personens namn, omsorgstagare eller hyresgäster för att nämna några 
exempel. 

Ordet brukare är en central benämning som endast används i de fall som Socialstyrelsen behöver 
samla in data från olika håll. Det skulle bli svårt att sortera om varje enskild kommun eller 
liknande hade olika begrepp. Det är dock inte ett ord som används internt inom Härryda kommuns 
verksamheter. 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 
_____ 
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§ 11 

Rapport från kommunstyrelsen, socialnämnden och nämnden för utbildning, kultur 
och fritid 

Ordförande Kersti Lagergren (M), informerar från kommunstyrelsens sammanträden den 8 
februari 2024 och 7 mars 2024, socialnämndens sammanträde den 7 februari 2024 och 6 mars 
2024 samt nämnden för utbildning, kultur- och fritids sammanträde den 9 januari 2024, 6 februari 
2024 och 5 mars 2024 om ärenden som berör pensionärsorganisationernas intresseområden, i 
bilaga 1. 

 

Protokoll och handlingar från kommunstyrelsen, socialnämnden och nämnden för utbildning, 
kultur- och fritid finns på www.harryda.se. 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 

Pensionärsrådet delges rapporten med protokollet. 
_____ 
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§ 12 

Förslag till ärenden på kommande råd 

 

Rådet ges möjligheten att lämna önskemål på ärenden att diskutera på kommande råd. Rådet 
lämnar följande önskemål: 

 

• Information om hur socialtjänsten och politiker i Härryda kommun ser på framtida 
boenden för äldre. Ska det satsas på SÄBO, tygghetsboenden eller lägenheter med mindre 
boyta? Ska dessa bara finnas i de stora kommundelarna? Vad är framtiden för 
hemtjänsten? 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 
_____ 
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